

**BILL NO. 6
PROJET DE LOI N° 6**

**ENTITLED: *An Act to Amend the Liquor Control Act*
TITRE : *Loi modifiant la Loi sur la réglementation des alcools***

Amend said Bill as follows:

Amendement à apporter au projet de loi :

Section Article	Subsection Paragraphe	Paragraph Alinéa	Subparagraph Sous-alinéa	Line No. Ligne n°
--------------------	--------------------------	---------------------	-----------------------------	----------------------

Add after section 4 the following:

4.1 *Subsection 134(4) of the Act is repealed and the following is substituted:*

134(4) A consumer may import into the Province, for consumption in a residence, liquor that is

- (a) purchased outside the Province by the consumer, or by a person from whom the consumer in good faith received the liquor as a gift, and carried or conveyed by the consumer into the Province, or
- (b) purchased by the consumer from a person belonging to a class prescribed by regulation in another province or territory of Canada prescribed by regulation and shipped directly by that person.

Ajouter après l'article 4 ce qui suit :

4.1 *Le paragraphe 134(4) de la Loi est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

134(4) Tout consommateur peut importer dans la province, aux fins de consommation dans une résidence, des boissons alcooliques :

- a) achetées à l'extérieur de la province, par lui ou la personne de qui il les a reçues de bonne foi en cadeau, et portées ou transportées par lui jusque dans la province;
- b) achetées par le consommateur auprès d'une personne appartenant à une catégorie prescrite par règlement dans une autre province ou un territoire du Canada prescrits par règlement et expédiées directement par cette personne.

*Moved by / proposé par
Hon. Mr. / l'hon. M.
Gauvin
2025-05-06
Carried / adopté
2025-05-07
PD*